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Iva Adamcová – České Budějovice 18. 11.2015 
Děkuji za úvodní slovo. Musím říct, že vás je tady požehnaně. Jistě asi víte, jak se 

jmenuji, odkud jsem a všechny základní informace. Teď jsem dlouho nebyla mezi 

lidmi, měla jsem pár měsíců oddych a věřte mi, už se mi po vás stýskalo. Vidím tady 

spoustu známých tváří.  

Před krátkou dobou jsem se vrátila z Francie od dcery, přišel mi tam zajímavý e-mail 

jedné ženy, která dneska sedí tady mezi vámi. Já ji teď nevidím a ani jsem ji před tím 

neznala, my jsme se krátce před chvilkou setkaly. Inspirovala mě svým dotazem k 

tomu, abych navolila téma dnešního večera. Vy moc dobře víte, že já si nic nepřipravuji, 

z ničeho nečtu. Ono to plyne a teče samo, protože podle potřeby lidí se všechno děje. 

Jsme jedním jediným Bohem, který byl uvězněný a teď se probouzí a vyvstává první 

skutečné lidství z pod planety hmoty – Matky. Je to takzvané narození Syna člověka. A 

ten dopis od té paní hovořil o tom, že se setkala s názorem, že říkat, že vše je dobré, je 

vlastně ignorantstvím. A že by jí strašně zajímalo, jak bych to vysvětlila, nebo jak by to 

měli lidé vysvětlovat druhým.  

Já bych mohla na tuto otázku odpovědět úplně jednoduše jednou jedinou větou. Mnozí 

by jí možná rozuměli. Ale já jsem zvolila postup, kdy bude dlouhá odpověď. Abyste 

viděli postup vycházení z vědomí 3D hmoty směrem do vědomí božského. Abyste sami 

prohlédli vše potřebné. K tomu, abyste sami posoudili, zda Adamcová svými 

informacemi přináší pravdu či ne.     

Pro každého z vás, a to už víte, je pravda skutečná. A pravda je vlastně vývojovou úrovní 

každého jednotlivého člověka. Zjistíte, že vše potřebné máte napsáno ve vašem 

vlastním těle, aniž byste si to ze začátku uvědomovali. Tak, jak kráčíte ve svých životech 

osudem a řešíte někdy složité věci, tak se vám tato pravda otevírá. A pro spoustu lidí se 

otevírá. Protože vaše DNA patří planetě - to znamená časoprostorové křivce hmoty, 

pod kterou jste stovky milionů let uvězněni. Proto se vám naskýtá první možnost, že 

pochopíte nebo nepochopíte. Anebo také v jakém procentu pochopíte, podle toho, kde 

je vaše místo. A tak Iva dostala před mnoha lety úkol, aby to vysvětlovala jednotlivým 

lidem. A při tom si natrénovala pravdy, které jí chodily každou sobotu. Vždycky, když 

se věnovala každému jednotlivému člověku a vyprávěla mu o čem to tady je. A jak se 

máme chovat a kdo vlastně jsme. A teprve po 12 letech byla připravená na to, aby mohla 

vyjít na veřejnost. To se také stalo samo, protože byla pozvána ústeckými lidmi na 

přednášku, která se potom poprvé v Rumburku natočila.  

Jestli si vzpomínáte, tak na základních přednáškách jsem řekla mnoho věcí a mnoho 

lidí to slyšelo. Dnes po 4 letech, když tito samí lidé poslouchají opakovaně tyto 

přednášky, tak s údivem zjišťují, že jsem tam tenkrát řekla všechno. Přesto to všechno 

tenkrát neslyšeli, protože jste nebyli schopni pojmout úplně všechny pravdy, které tam 

byly uložené. A taky víte, že když se řekne jedna jediná věta z lidských úst, tak každý z 

vás slyší pravdu jinou, podle toho, v jaké jste úrovni. Takže Iva tenkrát na těch 

základních přednáškách řekla pravdu úplnou. Přesto ještě dlouhé 4 roky musela 

vyprávět a vysvětlovat krok za krokem vše potřebné k tomu, abychom se dostali do 
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dnešního časového a prostorového bodu. Natočilo se stovky hodin audií, něco málo 

videí, ale i to stojí za to, protože poslechy těchto audií jste se posunovali. Vaše vnímání 

bylo potom kontrolováno praxí ve vašem životě. Abyste zjistili, kdo jste. 

Samozřejmě dnes už moc dobře víte, že vývoj na planetě je stanovený a je hotový. A vy, 

každý z vás jako jedno jediné božství, jste se ponořili a oblékli jste si kabátek se svým 

jménem proto, abyste si prožili osud, který vám vyhovoval svými odpory, které to tělo 

má v sobě nastavené a dělá je samo. Mnoho lidí teď poznává, že třeba bojovalo samo 

se sebou. Protože vedle vás třeba byla osoba, na kterou jste měli zlost a třásli jste při 

jakékoliv činnosti. A v tu chvíli už jste to nechtěli, už jste se nechtěli třást, už jste 

odmítali ty odpory, které se tam děly. Ale nebylo jiného zbytí, tělo je dělalo pořád dál.  

Až teprve po nějakém čase jste s údivem zjistili, že bez vaší vůle, bez toho, že byste to 

vy sami zvládli, tělo samo ztichlo a přestalo křičet. Takhle se, vývojově časem a 

prostorem na planetě, každý jednou zbaví svých odporů. Ale je pro to určený čas. A třetí 

dimenze má velice zvláštní pravidla. A jsou úplně jiná než pravidla páté dimenze. Iva 

pro vás informačně znamená tzv. časový prostor, kterým se dostáváte ze 3D informačně 

branou 4D. Takže Iva je vlastně 4D brána informační, která pro vás tady byla 

připravená, jako jednotka na planetě, abyste si uvědomili pravdy uložené v těchto 

informacích.  

Ze začátku jsem vám říkala, že máte malinkou svoji vůli člověka. Nemohla jsem vám 

hned říct skutečnou pravdu, že žádnou vůli nemáte a že vůle člověka je prezentovaná 

vlastně ve 3D formě, protože vy nejste hmotou vašeho těla a vašeho jména. Jste 

Bohové. A teprve tehdy, až zmlknou odpory ve vašem těle (a zmlknou samy), teprve 

tehdy se stáváte skutečným člověkem. Protože do té doby je lidské tělo zvířecí, ono 

útočí.  

Mnohokrát jsem slýchávala shůry, že nás vidí vlastně jako psí smečku. Bylo mi to divné, 

proč říkají, že my jsme vlastně zvířata. Ano, je to tak. Uvědomte si, že napřed bylo 

vědomí ponořené pod planetu a stalo se kamením. Tam byla veliká složka hmoty a malá 

složka božského vědomí, která se po obrovském časovém prostoru (tato část je nejdelší) 

rozpadla na prvky, které potom vyživovaly rostliny, které vznikaly. Dále pokračoval 

vývoj v menším časovém údobí do dalšího tzv. zvířecího. Ale vy jste nežili vždycky 

jenom jedno zvířecí období a jedno rostlinné období. V každém období jste si prožili 

veškeré složky. To znamená, že jste žili spoustu rostlinných forem, žili jste spoustu 

živočišných forem v různých druzích, abyste si prožili potřebné zkušenosti, a nakonec 

jste se dostali do nejvyšší úrovně, kterou jste do této doby považovali za lidskou.  

Ano, jsme tzv. lidé, ale věřte mi, že už na základních přednáškách jsem vysvětlovala, že 

naše vědomí Boha se přibližuje více složení zvířecímu. Není tak bohaté, protože má 

ještě odpory nahrané v hmotné formě. Bůh – duch je ponořený a obalený hmotou – 

planetou Matkou. A každá matka, jak víte, potřebuje svůj čas na to, aby se jí narodilo 

dítě. Proto je hmota velice důležitá. Je to vlastně nosič, je to taková loď, která vás 

poveze po oceánu času a prostoru, abyste získali čas na to, nabrat veškeré zkušenosti. 

A aby se nakonec z každého z vás stal Syn člověka.  
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Není jeden jediný Syn člověka. Jste jím všichni, jenom jste potřebovali prožít úplně 

všechno ve svých inkarnacích - v takzvané trojnosti. Tím třetím opěrným bodem byl 

Syn, to znamená jednotlivá duše. Pod planetou je jediný Bůh, který je jediným 

vědomím a je to stejná složka ve všech dimenzích. Je tu od prvopočátku až úplně do 

konce. Vesmír vypadá jako buňka, která má uprostřed sebe jádro, a to jádro obsahuje 

vlastně první, druhou a třetí dimenzi. A to jádro je jednou z nejdůležitějších fází celé 

buňky (neboli celého vesmíru), protože v něm dozrává skutečný duch. Který vědomě 

po zkušenostech vyleze a je propuštěn z toho tvrdého a rigidního jádra. Toto důležité 

období nyní všichni prožíváme, protože naše planeta automaticky v časoprostorové 

křivce přeletěla na začátku roku 2013 tuto hladinu a přišel čas, aby se první Synové 

člověka narodili. Poprvé v historii planety Země.   

V této době se proto na naší planetě dějí velmi dramatické změny, to vidíte. Týká se to 

vlastně úplně všeho, protože když se zvednou vibrace v dalším pásu vnějším nad 

jádrem vesmíru, to znamená v páté dimenzi, je vyšší teplota už jenom proto, že jsou 

tady vyšší vibrace. Vaše hmota těla má úplně jiná pravidla, všechno je úplně jinak než 

jak to bylo doposud. Určitě to zažíváte, jste prozkoušeni velmi obtížnými situacemi i ve 

vašich osudech. Ale pokud jste se setkali s informacemi Ivy, tak jste na ně připraveni. 

A i tyto informace máte nastavené ve svém osudu, aby byly nějakým způsobem vámi 

zužitkovány anebo odmítnuty. 

Tehdy, až se automaticky zastaví (a ne vůlí člověka) odpory ve vašem těle, tehdy se vám 

teprve otevře třetí oko. Víte, černí a bílí mágové si myslí, že mají třetí oko otevřené, ale 

není tomu tak. Jsou pouze informováni svým duchem a božstvím (pod vedením satana, 

tzn. hmoty planety) o informacích v budoucnosti. Protože už jsou schopni odečítat 

DNA, ale neví o tom, že to je DNA. Mají pocit, že vládnou, že používají vůli člověka. 

Černá magie tady reprezentuje negativní útoky, hlavně mocenské. Když černý mág chce 

někoho rozdrtit, myslí si, že používá svoji vlastní vůli. On neví, že je jediný Bůh pod 

planetou a že to sám sobě činí akorát v časoprostorové křivce. Střelí sám na sebe. Po 

nějaké jisté době, až vše proběhne, ho to všechno dohoní.  

Na druhé straně, ve vyšším stupni, se vyvíjí další třída. Je to bílá magie. Když je na 

jedné straně zlo, musí se vytvářet na druhé straně protiváha, to znamená dobro. Obě 

magie ale mají jedno společné. Už občas zahlédnou budoucnost. Ví, co je čeká, ale pozor 

– považují to za intuici a za varování Boha. A za to, že jsou vyvoleni, že jsou lepší než ti 

druzí. A teď si zkuste představit odpor k tomu, co vidím, že se stane. Tito lidé, když se 

dozví o nějaké události, která se má stát, oni se jí vyhnou, protože to berou jako 

varování božství. Ale z pozice celku a Boha, jsou mylně informováni vlastně hmotou 

planety. A je to z jejich strany výraz odporu.  

Teprve tehdy, až umlknou veškeré odpory na první až páté čakře, se otevře automaticky 

samo třetí oko. Neplatí žádné cvičení a žádné trénování na to, aby se vám otevřelo. 

Protože když si budete tohle myslet, tak budete vyjadřovat z pozice hmoty a Boha odpor 

k tomu, co se děje, a prosazujete vůli člověka. Vy k tomu máte jenom jeden jediný 

nástroj, a to je pokora. To znamená klid nitra. A ten máte nastavený v čase vašeho těla, 

kdy přijde automaticky a zcela. Když toto pochopíte, co vám říkám (máte to v DNA), 
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fyzikálně to nemůžete nikdy docílit - vůlí člověka. Teprve tehdy se otevírá třetí oko. 

Když víte, že třeba nabouráte.  

Já jsem tohle zažila v době, když mi zemřel tatínek - před 25 lety. Měla jsem maminku 

vézt na rentgenové vyšetření do tunelu do Mostu. Usazovala jsem maminku na zadním 

sedadle mého auta, protože ona měla zlomenou ruku a nevešla se dopředu. Otevřela 

jsem dveře, a jak tak čekám, až ona tam zaleze, tak najednou blesk, a já jsem viděla, že 

nabouráme. A teď jsem samozřejmě ztvrdla. Teď vám šrotuje mozek a říkáte si: „Já jí 

přece nemůžu říct: 'Mami, nikam nejedeme, nabouráme.“ Za prvé by si myslela, že ji 

tam nechci odvézt, za druhé by mi nevěřila nebo by si myslela, že jsem blázen. Tyto 

informace zkrátka nejsou pro veřejnost. Měli byste si je nechávat pro sebe, když se něco 

dozvíte. Je to vždycky lepší. Nicméně maminka se otočila a říká: „Zavírej dveře, na co 

čekáš?“ 

Tak jsem bouchla dveřmi, nadechla jsem se a říkám si: „Tak jo. Když nabourat, tak 

nabourat.“ V tu ránu, při tom přijetí, jsem okamžitě věděla, že se nám nic nestane. To 

jedině složka pokory vás propustí z hmoty, nic jiného.  

Vy jste si zvolili, ještě v tom zvířecím lidském těle, 500 životů, než se dožijete času, kdy 

se vám všechny odpory samovolně ukončí, na všech pěti spodních čakrách.  

Tato planeta si letí stovky milionů let ve třetí dimenzi. Duch planety vypadá úplně 

stejně jako lidské tělo. Vzpomeňte si na Bibli: Stvořil jsem vás podle svého obrazu. A 

tak jako lidské tělo má auru, to znamená energii, která je neviditelná a je uložená pod 

hmotou, tak úplně stejně vypadá naše planeta. Je to živý organismus. Je oživený vámi, 

živou složkou. Není to mrtvola. A je pod ní celistvý stoprocentní Bůh, který doposud 

občas někde vypustil někoho, kdo jako první byl obalen v době vzniku planety.  

Dnes jste všichni vy, co mě můžete poslouchat, obaleni tak dlouhou dobu, že už máte 

veliké množství informací a zkušeností po dlouhé inkarnaci. A teprve tehdy, kdy Syn 

neboli vaše duše zarovná stoprocentně všechny zkušenosti a ustanou odpory hmotného 

těla, se z vás stává božský člověk. Tím, že odkládáte trojnost a vplujete do dvojnosti. 

Zůstává jenom Bůh ve hmotě. Vaše tělo už nevidí, že je něco zlé nebo dobré. Je to stav 

bez odporu, který vám říká: Je to takové, jaké to je.  

 

Nikdy jste si neuvědomovali, že vy jste vládli vším. I v době, kdy jste byli nevědomí. 

Protože jestliže je jeden jediný Bůh pod hmotou planety, pak cokoliv uděláte vnějšímu 

světu, děláte sami sobě. Jestliže já se budu zlobit na vnější svět, jakýmkoliv způsobem, 

bude se vždycky někdo zlobit na mě. Jestliže já budu upřednostňovat sám sebe 

finančně, budu vždycky strádat, budu se trápit. Jestliže budu cokoliv obelhávat, budu 

neustále obelháván, protože vždy mě dožene můj vlastní čin odporu hmoty. Takže 

vidíte, že jenom hmota má karmu, protože karma znamená odpor. Jestliže se dostanete 

do stavu Boha – dvojnosti, odpory zemřou automaticky, úplně samy.  

Máte vše nastavené ve vašich osudech. Máte dělat přesně to, kam vás váš osud zavede. 

Včetně ranního vstávání, každodenní práce, nevyhýbání se vašim povinnostem, dělání 

to v klidu a bez úsilí člověka.  
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Do začátku roku 2013 ještě úsilí hmoty bylo nutné. Vzpomeňte si, to byly meditační 

techniky, byly to různé léčitelské praxe a všechno, co jste dělávali. Protože 3D svět, 

který vlastně počítá s tím, že je něco zle a že je něco dobře, se musí vyučovat 

zkušenostmi mezi těmito dvěma stranami. A tam jde o to, abyste se snažili dosáhnout 

svého vlastního božství. Tenkrát to ještě šlo, protože vaše hmota těla reagovala jinak. 

Najednou je všechno opačně. Některým to dnes ještě půjde. Těm, kteří ještě nemají 

všechny zkušenosti, třeba z bílé nebo černé magie nastavené, ale nabírá to obrovský 

potenciál výbuchu. Já tomu říkám časovaná bomba, kdy to buď toho člověka zastaví 

zdravotně, neboť vytváří veliký odpor, a tím uzavírá Boha v sobě.  Anebo je tam 

nastavený takzvaný odstřel z planety, kdy ze dne na den ten člověk třeba nečekaně 

zemře nějakým dramatickým způsobem. 

Takže vidíte, že tady jde o to, že vše máte přijímat v klidu. Nejsem ten (a proto by mi 

černí a bílí mágové nikdy nemohli porozumět), který schvaluje všechny takzvané 

neřesti tady na planetě. Uvědomte si, že kdokoliv cokoliv tady dělá, to dělat musí. On 

musí zkoušet sám sebe a vyučovat i druhé. Je to jako ve škole. To je jako kdybyste říkali, 

že škola je špatná. Škola života je nejdůležitější – to, co jste si přišli sem prožít.  

Takže vidíte, že všichni černí mágové dělají dobře to, co dělají. Oni musí, sbírají své 

zkušenosti. Musí útočit, aby jednou sklidili ten útok sám na sebe. Z nich se potom 

rekrutují po několika životech bílí mágové, na které potom útočí ti černí mágové, aby 

se naučili nedělat si takzvané ochrany. Protože oni v té době neví, že ochrana je vlastně 

taky útok. Proti svému vlastnímu učení neboli škole života. A pak zase následuje další 

skok, kdy z bílé magie si odskočíte. Pozor – vy už moc dobře víte, že bílá magie je o tom, 

že považuje nemoc za špatnou, což je nepravda. Přišli jste se něco naučit. A vždycky, 

když učiníte odpor ve vašem životě, musíte onemocnět, protože jste uzavřeli své vlastní 

božství a nedostáváte se do svého domečku těla se jménem. Toto se děje odporem.  

V této fázi, když už odkládáte bílou magii, se vám začínají dít velice zvláštní věci. Začíná 

se vaše vědomí rozdělovat. Uvidíte vevnitř odpor těla, kdy to tělo začne tvrdnout. Třeba 

budete se na někoho koukat, v minulosti jste prožívali lítost, a teď zase uvidíte, jak to 

tělo tady začne tuhnout v té srdeční krajině. Doporučuji vám nedívat se do vnějšího 

světa na to, co se děje. Ten impuls tam je, ale pozorujte to tvrdnutí a uvědomte si, že 

není vaše. Že jenom to tělo na vás hází udičku. Proto, aby vás chytilo do pozice odporu. 

V okamžiku, kdy si to přivlastníte, už je to vaše. V osudu se s tím samozřejmě počítá. 

Je jasné, že to v tuto chvíli nezvládnete, ale přijde další zkouška. A proto vyčítat si to, 

že jste to nezvládli, by bylo dalším odporem a silnější udičkou vašeho vlastního satana. 

Přijdete na to, že je nejlepší být tím posledním a přijímat úplně všechno. 

 

Teď jsme u velice důležité otázky, která padá velice často. A je zajímavé, že já jsem 

mnohokrát o ní nesměla mluvit. My jsme byli v Jičíně, kde jsem byla v polovině 

přednášky o přestávce požádána, abych mluvila o těch emigrantech, kteří hýbou 

Evropou a světem. Zajímavé bylo, že v polovině jsem se pro to rozhodla, a když jsem 

potom vylezla na jeviště, tak jsem chtěla jenom domluvit krátce to, co jsem načala v 

první polovině (znáte mě, kdybych byla Indián, tak se budu jmenovat Iva Velká Huba), 
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a najednou vidím, jak Dan dělá takhle téčko. Mně to přišlo, že mluvím deset minut, tak 

říkám: „Dane, stalo se něco?“ 

Dan:  „No, konec.“ 

Já byla úplně jak ve snu. Takže to jasně nemělo být. Mluvila jsem o tom až teprve 

nedávno v Praze v Ulitě, to Dan bude také posílat, ale vám to dnes také řeknu.  

 

Stav Boha je stav bez odporu. Vy moc dobře víte, že celá planeta má osud nastavený a 

nahraný pro to, aby přerod proběhl v pohodě a v pořádku. Také moc dobře víte, že 

existuje vaše božství, které je nesmrtelné. Že vždycky odkládáte jenom kabátek, který 

nejste vy. Je to dům. Je to, jako když bydlíte celý život v domě a on se vám začne 

rozpadat. Vypadávají kameny, praskají trubky, upadne komín, zkrátka zestárne. A tak 

se holt po čase přestěhujete do jiného domečku. Tohle je vaše skutečná realita.  

Stav 5D je přerod do úplně jiného života. Jste vědomí Bohové, nastává plné zdraví, tělo 

neodporuje, Syn se narodil. Do té doby ale musíte prokázat, že když procházíte 

jakýmkoliv osudem, jakoukoliv dramatickou událostí, že projdete s co nejmenším 

odporem, který se po vás v tu chvíli vyžaduje od vaší hmotné složky. Snaží se vás 

nalákat. Jestliže vše je hotové, tak moc dobře víte, že ti, kteří dneska hrají jakoukoliv 

roli, ji dělají dobře. Máte být také soucitní, neboť je jediný Bůh. I nitro jakéhokoliv 

člověka je stejné božství jako vaše. To znamená, stejný Bůh přichází v podobě 

emigranta, který chce přežít. V této fázi, i já a kdokoliv z vás, kdybyste žili v období a v 

oblasti, která je tam nastavená, také vezmete své děti a všechny své potřebné věci a 

půjdete pryč. Budete se třeba s holýma rukama stěhovat kamkoliv. A odcházet jenom 

abyste přežili. A teď přijde k tomu, k dalším vrstvám v té oblasti, kam dorazíte, že vás 

můžou také odmítat. Můžou na vás házet kameny, ale můžou vás také přijmout. To už 

je v osudu každého člověka, on už je hotový. Ale ti, kteří dneska hrají tyto emigranty, ti 

mnohdy v minulosti právě útočili na podobné osudy jiných lidí, aby dnes si prožili 

zkušenost těchto lidí. Sami sobě všechno děláte. To znamená, že je jediné božství, které 

je. Je zbytečné koukat se na nějaké pořady v médiích, které mají za úkol (je to nastavené 

i v planetárním systému) strašit. Zachovejte klid a vzpomeňte si na mé vize. Přišla jsem 

vás „informačně převádět“. Tato informace je pro vás velmi důležitá, protože pokud 

dokážete zachovat maximální klid při čemkoliv, co se děje, nemusíte se s těmito 

situacemi, ani lidmi, vůbec setkat. Ale to už je na osudu každého z vás. Čím větší klid 

zachováte, tím klidnější přerod nastává - beze strachu. Strach, který hází vaše tělo, není 

váš. Zlosti, kritiky situace nejsou vaše.  

 

Já vám k tomu řeknu jeden jediný příběh, který jsem nedávno četla v jednom dopise, 

který mi přišel. Budu ho samozřejmě říkat anonymně, abyste viděli, jak je důležité žít 

jednotu, neboli jedno jediné božství. Abyste věděli jak se zbavit svých problémů. A 

pozor – je to skutečně jenom pro ty nejodvážnější a nejsilnější. Ale pokud pochopíte, 

pochopíte i problém s emigranty.  
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Minulý týden mi napsala dopis jedna žena, která je z dvojčat. A skutečně, je to těžký 

osud této ženy, protože mi psala, že své dvojče (jsou to mladá děvčata) velmi miluje. 

Od narození v tomto životě se mají velmi rády, milují se, udělaly by pro sebe cokoliv. 

Nicméně zamilovaly se do jednoho jediného muže. On napřed dva roky žil s jednou. Už 

tušíte? Za dva roky žil s druhou. A pak zmizel úplně.  

Jenže za pár měsíců se vrátí z daleké cesty a zřejmě si vybere jednu z nich. A teď začal 

samozřejmě boj. Ta žena mi v zoufalství psala: „Co mám dělat? Já jsem viděla vaši 

přednášku s Alžbětou Šorfovou. A přes tu přednášku jsem pochopila, že jenom vy jste 

schopná mi říct pravdu. Já nevím, jak to mám vyřešit. Svoji sestru obrovsky miluji, já 

bych pro ni udělala cokoliv, ale my jsme se najednou začaly nesnášet. Soupeříme, 

bojujeme, brečíme, zoufáme si, vztekáme, kritizujeme se, jsme jak šílené. Každá 

bychom ho chtěla, a je to hrozně bolestivé. Co mám dělat?“  

V každém z těchto tří lidí je jeden jediný Bůh. Takže když já budu tato žena, budu 

milovat svou sestru a budu milovat toho muže. A pokud on si vybere tu mou sestru, 

samozřejmě budu všechno respektovat a budu jim to přát, protože je miluji. Toho 

člověka nemusím mít právě proto, že když bych si ho ukradla, ztratila bych sestru. Je 

to velmi těžké, být tím posledním. V této fázi ale musím být šťastná, že jsem to pro ně 

udělala. Jinak demoluji hmotnou složku mého těla, která je stejnou bytostí. Vy vidíte 

sebe a považujete se za sebe v té hmotné složce. Ale vy máte vidět tři postavy, které jsou 

pro vás jedním jediným člověkem. Tak je to s bytostmi celé planety.  

Pozor – v této fázi, když já se vzdám toho muže pro moji sestru, se může stát, že ten 

muž (protože satan je mazaný) začne mít zájem právě o mě. Protože mě chce strhnout 

opět do egoismu. Tehdy bych opět řekla NE, protože by se všechno opakovalo. Tato 

žena se, tímto těžkým životem, dostala do veliké šance. Vidíte to, když je těžký osud, 

tak je veliká šance, že když to přijmete tak, jak to je, že se všechno vyřeší. Tady nejde o 

to získat druhého muže. Protože to je hmota. Skutečná realita je božství uvnitř těchto 

hmot. A útočí jen moje hmota. Nebo hmota těch dvou, ale ta není skutečnou realitou. 

Je to iluze, je to plášť. A plášť hmoty si nikdy nevezmete sebou na druhou stranu. Ani 

svoje tělo, ani nikoho jiného, ani korunu, ani cihlu, ani metr čtvereční pozemku. 

Všechno tady necháte. Abyste se zase narodili - buď do osvobozeného vědomí Boha, 

když se toho dokážete vzdát, anebo se bude všechno opakovat.  

V této pozici vidíte, že černí a bílí mágové nemohou nikdy vnímat, že vše je dobré. 

Protože ještě jejich těla dělají odpory a oni sami je vytvářejí. A budou se ještě hodně v 

odporech trápit a budou útočit. Protože odpor, byť ho někdy považujeme za něco 

neodporujícího (když jste lítostiví, tak to prožíváte nitrem a demoluje vás to, ale nevíte, 

že tím vaše tělo útočí a není to vaše), je stále odpor. Sjednotíte se, až když odpory těla 

automaticky umírají. 

 

Teď se dostanu k odpovědi na tu původní otázku. Ano, vše je dobré. Vše je dobré pro 

toho, kdo ví, že je Bůh. A že si potřeboval vše prožít, přehlížet a dokázat odvrhnout a 

nepřivlastnit si odpor těla hmotného. To neznamená, že v 3D pohledu tito lidé vidí, že 

já schvaluji třeba cokoliv dramatického tady na světě. Tak to není, to je jenom mylný 
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předpoklad, protože oni mi vůbec nerozumí a nemohou mi rozumět. Takže já vlastně 

odpovídám na to, že „vše je dobré - je ignorance a alibismus“ tím, že ano. Pokud to 

vedle vás někdo řekne, má pravdu. Nedohadujte se s ním. Má svou vývojovou pravdu, 

není v pozici pokory, nerozumí tomu. Kdybyste se s tím člověkem dohadovali, už byste 

nerespektovali druhého člověka a měli byste odpor k tomu, co říká. Já sama bych se 

usmála, klidně bych i kývla. 

Já jsem zažila asi před rokem takovou zvláštní historku, kterou teď můžu i použít, 

protože se sem hodí. Byli jsme u známých na grilování a přišel tam manžel jedné ženy, 

kterou častěji vídávám. On si tajně poslechl přednášky, protože od té své ženy věděl, že 

já tam budu. Lidé jsou zvyklí hodně debatovat, diskutovat a dohadovat se o svých 

pravdách. To tak běžně bývá ve 3D stavu. A tento člověk patří ještě na přelom černé a 

bílé magie. Ale jinak je to báječný člověk, pro mě jsou všichni dobří. Nikdo nedělá nic 

špatného. A tím, že jste bez odporu, tak ti lidé na vás nedostřelí. To se úplně míjí. Z 

čehož oni jsou udiveni, protože to nezažijí, oni si s tím nevědí rady.  

A teď u toho večerního stolu, když jsme grilovali a povídali jsme si, najednou on v té 

diskuzi zvedl hlavu a měl tam takový proslov. Řekl, že člověk má svou vůli. A teď čekal, 

že já jako paní duchovní učitelka (to viděl na těch videích) budu protestovat a koukal 

na mě. Já jsem se usmívala a on to opakoval, protože si myslel, že jsem se asi přeslechla. 

Tak zase: člověk má svoji vůli a smí si vybrat. A já jsem se zase usmívala, tak jsem kývala 

nohou… Pak to řekl potřetí a zmlknul. Bylo vidět, jak v té hlavě mu probíhá proces 

takového přemýšlení  -  proč se nebráním, proč neargumentuji, proč se nedohaduji?  A 

já nic. 

Uplynuly asi dvě hodiny, pak jsme odcházeli domů, on přišel ke mně, objal mě a říkal 

mi: „Víš, že jsi správná ženská?“  

Já říkám: „Já to vím.“ 

„Já jsem si myslel, že budeš pyšná nebo hádavá, ale ty jsi fakt obyčejný člověk.“ 

Já říkám: „Víš, na svých přednáškách lidem vysvětluji, co je to obyčejné lidství. A už 

bych to nemohla vysvětlovat, když bych se chovala jinak.“ 

A on mi řekl: „No, já jsem si poslechl ty tvoje přednášky a máš pravdu.“ 

I ten černý mág vlastně uznal, že to obyčejné lidství tam je. Kdybych byla pyšná v 

odporu, to znamená: vyvyšovala bych se, myslela bych si, že jsem něco víc, už by bylo 

všechno zle. Víte, jediný Bůh pod planetou má spoustu rolí, a pokud někdo z vás ve 

vašem pláštíku si myslí, že jste něco víc a lepšího než druzí (ať inteligenčně nebo 

majetkově nebo vědomostmi, jakkoliv si představujete, v jakémkoliv smyslu), každý 

máte nějaký dar. Vždycky vaše božství tady pracovalo na plné obrátky, protože jste se 

potřebovali zbavit odporů ve zkušenostech hmoty. 

Tehdy, kdy se vaše duše vyvine do stavu Boha skutečného, a vy se narodíte do stavu 

Boha ve hmotě, teprve tehdy začnete obrovsky božsky tvořit. Zkuste si představit: do 

této doby jste byli omezení tou energií, kterou jste chtěli vydávat. Protože vy jste se 

ještě dohadovali, kritizovali, považovali něco za zlé, a to vám umenšovalo potenciál 

tvorby. A přesto lidé vytvořili spoustu krásných věcí. Nedovedete si představit, jak to 
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bude pokračovat v 5D. Co všechno zanikne, co všechno nebudete potřebovat. Nebudete 

potřebovat peníze, dokonce nebudete potřebovat ani knihy, což je dneska pro vás asi 

šokující informace. Mnozí z vás už cítí, že třeba přečetli veliké množství knih, a teď 

najednou přijdou do prodejny a už vás nic neláká. Je tam takový ten klid, anebo naopak 

dokonce takový pocit, že to nepotřebuji.  

Vy totiž v sobě máte informační jednotku – své vlastní božství. A cokoliv člověk v 5D 

bude potřebovat, bude v tu chvíli mít k dispozici. Protože budete osvobozeni, nebudete 

s tím kalkulovat. Do této chvíle jste byli omezeni hmotou. Ten, kdo něco věděl a uměl 

něco lepšího, chtěl vyniknout, být lepší. Sestřeloval druhé, byla tam zášť, byly tam 

intriky kvůli penězům, kvůli výdělkům, kvůli všem jiným motivům, které si dovedete 

představit. Tohle všechno když odpadne, budete mít spoustu času na skutečnou tvorbu, 

která přes vás bude skutečně přicházet. Ať to bude v hudbě, ať to bude v nápadech, 

přijde obrovský boom neuvěřitelných věcí. Už teď se prolíná věda s božstvím, přichází 

nové objevy v kvantové fyzice. Objevujete lidské tělo jako skutečně neuvěřitelný 

mechanismus. Přichází se na psychosomatické souvislosti už i v medicíně. Přichází se 

na to, co se v tom hmotném těle děje, a že skutečně nejste tou hmotou. A to je všechno 

jenom začátek. I ta medicína najde spoustu odpovědí na spoustu problémů. Ale 

mezitím se zbavíte v jistém časovém prostoru svých posledních odporů a doladíte se do 

stavu Boha. 

 

V poslední době dostávám spousty dopisů, kdy lidé jsou tak trošičku i vyděšení svým 

vlastním hmotným tělem a satanem a – pozor – i svým božstvím. Najednou mi sdělují, 

že se viděli třeba ve fázi ve formě Krista. Nebo kohokoliv jiného. Je to v pořádku, pokud 

se vám to stane. Uvědomte si, že napřed jste byli v trojnosti, vaše duše si pamatovala 

jednotlivá inkarnační těla, která byla posunutá směrem dozadu. Mnozí jste to viděli, 

nemuseli jste šťourat, někomu se to otevřelo uměle, někomu samo. Ano, to je pravda. 

Ale jakmile odložíte satana – hmotu, jako svou skutečnou realitu, tehdy zjistíte, že jste 

hráli všechno. Vždyť je jediný Bůh pod planetou, který je pod tou jedinou hmotou 

ponořený. To znamená, že duch je přítomný, stejný v každém člověku, v každém zvířeti, 

v každé rostlině, a vše je vaší vlastní záležitostí. Tohle vše se otevírá směrem do páté 

dimenze. Nejsou to bláboly. 

Já jsem teď natáčela v Kroměříži Máří Magdalénu. Ano, děje se to tak, že ve 3D planeta 

nabírá postupně do sebe rotací nové vědomí a tím se naplňuje planeta. To znamená, že 

když se ze začátku vypouští jenom jednotliví takzvaní osvícenci, kteří se skutečně 

odloupávali ve fázi 3D, aby ukazovali směr (Bůh na sebe nikdy nezapomíná), tak tehdy 

se vědomí doplňovalo, abychom se vyvíjeli. Teď ale nastává zvláštní změna. Planeta má 

7 čaker, o tom jsme mluvili, a nad naší planetou se už teď otevřela další várka soustav. 

Hmota v páté dimenzi naší planety už obsahuje dutinu až do třinácté. Vy už moc dobře 

víte, že planeta je živou bytostí. Do této doby jste byli uvězněni pod planetou, teď bude 

8% populace vypuštěno. To znamená, přejde do 5D vědomí. To znamená, do centra 

třinácti. A zbytek (ti, kteří ještě odporují velmi silně a nemohou za to, protože nemají 

ještě nažito dostatek životů, tzv. později se dostali jako vědomí pod planetu) se přemístí 

na planetu další za námi, kde si budou dožívat další inkarnační oblečky.  
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A teď jsme u otázky, která přichází v poslední době velmi často. Jak to bude se zvířaty 

a s rostlinami, a co všechno se tady bude dít? Ano, všechno je jinak. Do této doby jste 

byli vězni jedné hmoty. Teď už ne. Do této doby jste na Zemi strávili skutečně stovky 

milionů let a nemohli jste si vybírat, jestli chcete žít tady nebo někde jinde. Ale v této 

době na 5D planetě, pokud budete patřit pod tunel 13 čaker, se budete volně v příštích 

inkarnacích pohybovat tam, kde si to vyberete na 5D planetě. To je už svobodnější stav. 

Je to podle toho, co budete cítit, že chcete dělat, protože každá ta planeta má jiný 

vývojový směr. Jsou tam i jiné komunikační techniky a jiné věci, které budete si vědomě 

vybírat. A budete vědět, že to je vaše vůle – vůle Boha žijícího ve hmotě.  

Nicméně moc dobře víte, že tím, že jsme se sem prolnuli, do té 5D, tak tady také 

zůstávají rostliny a zůstávají tady také zvířata. Ale ty zvířata (jak už zjišťujete), se 

chovají úplně jinak. Já jsem byla včera večer u maminky a ona zrovna se dívala v televizi 

na videa nějakých lidí, a tam byly dvě kočky. Ta jedna byla posypaná zrním, a to zrní, z 

toho kočičího hřbetu, zobala slepice. A ta kočka se jenom dívala, jak ta slepice jí zobe z 

kožichu. No neskutečné. Vezměte si, kočka když vytasí drápy – je to vlastně dravec. Ta 

hmota těch zvířat bude tak diferencovaná, a tak vyvinutá, že ti, kteří dojeli až sem k 

nám, tak tady zůstávají. Pouze mají jiná hmotná nastavení. Vy jako bytosti, které 

nebudou mít karmu (Bohové ve hmotě), budete mít ten život klidnější, mírnější - po 

těch všech zkouškách, které prostojíte po nějakém čase. Tak vy už ani nemáte karmu 

na to, abyste zažili útok nějakého zvířete. Nebo i jiné dramatické stavy. Ještě ale 

nastává čas čištění. 

Jestliže přichází informace, víte moc dobře, že tu informaci musíte k sobě nasát. A pak 

přichází vaše praxe. To znamená, použít ji ve vašem vlastním životě. A to je jedna z 

nejtěžších věcí, které máte udělat.  

Já jsem se nikdy neuměla prosazovat vůlí člověka, já to zkrátka neumím. Dokonce mě 

nedávno oslovil jeden pan spisovatel, který mě velmi chválil za článek, který vyšel v 

Třebíčském deníku. Napřed mě chválil, a pak po nějakém čase zase přišel takový dopis: 

„Tož Ivčo, když je vše dobré a já potom uvidím nějakého vagabunda, jak mlátí stařenku 

někde na ulici, tak to nesmím zasáhnout?  To je dobré?“ 

Já říkám: „Ne, ne, vy jste mě špatně pochopil.“ 

Jak začíná potom vrtat ten červíček v tom člověku. Vy máte být úplně v klidu nitra, bez 

jakéhokoliv odporu, protože jste jediným Bohem i s tou stařenkou, která je mlácena, a 

i tím vagabundem (jeho nitro je také vaše). To znamená, že abyste zachoval správný 

postup jednoty, tak musíte v klidu nitra, bez odsudku situace, bez kritiky toho člověka, 

bez výboje zlosti zasáhnout. A nedovolit mu (s velkou láskou), aby té ženě ubližoval. 

Ale v tu chvíli vy pomáháte všem třem. Pomáháte stařence, aby nedostala o pár ran 

více. Ale pamatujte - hmota má vždycky karmu k vybití. Takže i ta stařenka to v tom 

osudu má a za něco to je. Pomáháte i tomu vagabundovi, kterému nedovolíte, aby to 

udělal. Protože on ještě neví, že to dělá sám sobě a že se mu to vrátí. A pomáháte i sám 

sobě, protože svou hmotou jako nástrojem zakročíte a nedovolíte druhému člověku, 

aby něco takového udělal. Ale jakmile budete v odsudku, že ten člověk je takový a 

makový, a v prožitku odporu nitra, pak také útočíte. A věřte mi, že se pravděpodobně s 
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tím vagabundem skutečně utkáte a dostanete nějakou tu ránu. Praxe je velice obtížná. 

A budete k ní krůček po krůčku se dostávat, abyste zjišťovali, jak to všechno funguje.   

Já jsem nedávno vyprávěla příběh, který jsem zažila sama s mým mužem asi před 10 

lety, kdy už měl odjíždět na 2 roky pryč.  Já jsem tenkrát jela do Karlových Varů a prožili 

jsme velice hezký víkend. A já jsem se pak rozhodla (protože jsem měla auto v opravně), 

že pojedu zpátky domů vlakem. Šli jsme takovou procházkou, věděli jsme, že za hodinu 

mi to jede, a tak jsme si sedli v nádražní hale a povídali jsme si. 

Najednou se otevřely dveře a přišla tam taková holčina, jejíž inteligenční kvocient byl 

na nižší úrovni. Takový ten typ bělošky ve světské pozici. Přišla k nám, rozhazovala 

rukama a říkala, že by potřebovala nějaké peníze, že zrovna porodila a nemá co jíst. 

Můj muž sahal do kapsy, že jí ty peníze dá.  

On už je na vysoké úrovni, ale přesto jeho tělo v programu toho, co na sobě mělo, 

učinilo podivnou myšlenku vůči té ženě (a cítila jsem to i já). Tam proběhlo takové malé 

opovržení. Jak se to chová. Ještě si to trošku přivlastnil. To bylo neskutečné. V tu ránu 

ona se nafoukla jak holub, já měla pocit, že mu skočí do obličeje. Ona to cítila, ona to 

slyšela. To bylo neuvěřitelné. Satan je velmi citlivý. Jakákoliv myšlenka, ke které se v 

odporu přikloníte - okamžitě následuje úder z vnějšího světa. V tu chvíli jsem já v klidu 

zasáhla. Ať hraje kdokoliv jakoukoliv roli, pamatujte si: Nikdo není lepší, nikdo není 

horší. Jste jeden jediný Bůh. Člověk si má vážit kohokoliv, i kdyby ten člověk byl 

skutečně i mentálně postižený a jakkoliv vypadal. Je stejně hodnotný jako někdo, kdo 

má třeba miliony, obrovské majetky, anebo je nějak geniálně nastavený. Ať v nějaké 

vědecké pozici nebo v politice, to už je jedno. Je úplně stejný, je stejně hodnotný, hraje 

roli osudu planety. A do toho já jsem zasáhla a říkám jí úplně v klidu a v míru, s takovou 

tou úctou, kdy koukáte sami na sebe, přestože vy jste v jiném těle s jiným jménem, s 

jiným inteligenčním kvocientem - na tom nezáleží. Říkám jí: „Prosím vás, nezlobte se. 

Víte, my se tady teď loučíme s mým mužem. My se dva roky neuvidíme a vlak nám 

přijede za 15 minut.“ A ještě jsem se chtěla nadechnout a ještě něco doříct… To bylo, 

jak když ji někdo vyhodí. Ona se otočila a utekla. To bylo… Bum – najednou práskly 

dveře, a my jsme koukali. A ten můj muž to věděl. Říká mi: „To jsem to podělal, co?“ 

Já říkám: „Nepodělal. Tady sis teď mohl vyzkoušet, jak už hodně citlivý jsi. To udělalo 

tvoje tělo a ty sis to jenom přivlastnil.“ 

Nesmíte si už v této době dovolit žádné odpory. A pak můžete zasáhnout kdekoliv a 

kdykoliv.  

Takže já jsem takhle odpověděla tomu spisovateli, načež druhý den zase přišla otázka: 

„No jo, ale v tom článku, tam jste to nevysvětlila těm lidem, že to je odpor nitra. 

Kdybyste jim to řekla, tak by to věděli.“ 

Ten, kdo není připravený, ten by mě mohl poslouchat od rána do večera a nevidí to a 

neslyší to. Nedokáže ani praxi, ani pochopit. Jakmile by uplynulo pár minut nebo 

hodin: „Jak ona to říkala?“ 

Vůbec si to nebude pamatovat ten člověk. 
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Já sama jsem zasahovala v několika velmi dramatických situacích v mém životě. Tady 

musí být prokázáno, že se skutečně nebojíte. Ale bez toho, abych odsuzovala. Bez toho, 

abych jakkoliv odporovala tomu agresorovi, který tam vytvářel tyto stavy.  

Stav hmoty se velice těžce opouští. Jste velice prozkoušeni. V současnosti jsem potkala 

pár lidí, kteří se ještě přece jenom vrátili k nějakým technikám. Ať meditačním nebo 

různým cvičením. Tito lidé okamžitě začali mít veliké psychické problémy, protože on 

vás ten satan bude lákat.  

'Mně bylo dobře při té meditaci, já si aspoň trošku zamedituji…'   

Jakmile se chytíte (to je pro Boha jako prosba, že chcete něco jinak, něco lepšího, 

vyššího), je to uzavírání vašeho kanálu. Tyto techniky byly žádoucí a velmi dobré ve 3D 

systému. To znamená ve hmotě planety, která byla časově ohraničená na začátku roku 

2013.  A víte moc dobře, že tady bylo mnoho dobrých učitelů, báječných učitelů. Můj 

milovaný pan doktor Tomáš s Mílou, byl tady samozřejmě Paul Brunton a spousta 

dalších lidí...  

Vidíte, že vývoj se nemůže a nedá zastavit. Jednou bude překonané i info 4D, to 

znamená i Adamcová. A vy půjdete svými životy. Já jsem vám vždycky říkávala, že jsem 

pouze informační převaděč. Já vás nepřevádím. Vy se převádíte přes info, které já vám 

předkládám na stříbrném tácu. A vy si z toho vyberete přesně to, co potřebujete. A 

pokud vaše nadjá vás nutí ještě třeba k nějaké meditaci nebo nějakému činu, udělejte 

to. Abyste si ověřili, že mám pravdu. Je to opravdu to nejlepší, co můžete udělat.  

 

Já jsem nedávno zažila neskutečnou věc s jedním mužem. To vám musím vyprávět. Je 

to muž, který pochopil. Dokonce byl za mnou na druhé z ústeckých přednášek. Dřív, 

před mnoha lety jezdíval ještě do Peru, a teď tam jela jeho kamarádka. On říkal, že on 

už ne, že už prohlédl, bylo tam hodně pokory. Přesto ale je to člověk, který se pohybuje 

rád v těchto oblastech - jakoby v duchovních kruzích. Ono to toho člověka láká. 

Adamcová říká, že ideální je obyčejný život. A ještě ne všichni jste schopní ten obyčejný 

život opravdu žít. Ještě pořád pokukujete, co by vás potěšilo, povzbudilo. Věřte mi, 

jednou se budete radovat z úplné obyčejnosti, ale k tomu musíte dolézt.  

A tomuto člověku napsala jedna mladá žena, která v tom Peru byla také a popisovala, 

jaké obrovské chrámy viděla a čím vším procházela, jak to bylo nádherné.  

On mi říká: „Ivanko, podívejte se na ten dopis.“ A teď mi ho tam poslal, já jsem četla 

všechny ty popisky.  

„A říkejte si, co chcete, já tam jedu.“  

Ono to stojí docela dost peněz, že jo. Kdybych byla mág, tak bych mu řekla: „Já vás 

varuji, nedělejte to.“  

Já jsem mu napsala: „Jeďte. Jestliže vaše nadjá ví, že po tom toužíte, jeďte. Vyzkoušejte 

si to, užijte si ten chrám.“ 
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Za týden přišel dopis od tohoto muže. „Představte si, co se mi stalo. Ten člověk, který 

tam vede ten kurz, on se tak zaměřuje na ty lidi, co tam mají přijít, a on mi napsal, že 

mu nevyhovuji, že ještě nejsem připravený. Chápete to?“ 

Říkám: „Jasně, chápu. On vás totiž nenašel. Víte, když přerostete tu hladinu toho bílého 

a černého mága, tak on vás nevidí, on na vás nedosáhne. Vy totiž nemáte karmu.“ 

Tak to bylo první. Za týden přišel další dopis: „Ivanko, teď už jsem z toho úplně jelen. 

Já jsem před spoustou let, 15 let tomu je, jsem se dostal na duchovní cestu tak, že jsem 

potkal jednoho léčitele, který kýval kyvadélkem. Já jsem mu za to platil veliké peníze, 

ale on mě vlastně přivedl k těmto praktikám a mně se to strašně líbilo. Začal jsem 

procházet různé kurzy, abych si vyzkoušel úplně všechno.“ 

Když máte tohle v osudu, tak je jasné, že se to rychle zrekapituluje. To je správně, vy si 

potřebujete v praxi osahat, až jednou dorazí info Adamcová, že má pravdu. Pokud byste 

neměli správné zkušenostní pozice, nikdy byste mi nevěřili. S námi je to jak s malým 

dítětem. Když ho učíte chodit a řeknete mu: Teď takhle musíš dát nohu. A když tohle 

neuděláš, spadneš a odřeš si koleno. Nebude vám věřit, dokud si nenatluče. Proto já se 

raduji z každé vaší boule.  

A vy byste si to zase neměli vyčítat, protože život je o zkušenosti. Nic jiného není lepší. 

Když si budu vyčítat, že jsem jakoby selhal, tak už máte blokaci. Vyčítá si to hmota. A 

vy nejste hmota. Vy jste se pro to rozhodli už jako Bohové, že si tohle vyzkoušíte. Takže 

jupí! Jdu si dát do nosu. 

Představte si, on mi píše: „Víte, on mě před 15 lety požádal a já jsem mu půjčil veliké 

peníze. Já jsem mu je půjčil s tím, že mi je do týdne vrátí. Jenže po týdnu mi nebral 

telefon. A když mi ho nebral x měsíců, tak já jsem si řekl: 'Kašlu na peníze.' (Vidíte to 

– ten člověk je hodně dobrý. On zkrátka mávnul nad těmi penězi rukou). Já jsem si 

říkal, že on vlastně si to zasloužil. On mi ukázal všechny věci, ke kterým jsem nikdy 

předtím neměl přístup. Kašlu na ně. Představte si, Ivi, že včera večer mi zazvonil telefon 

– neznámé číslo. Tak jsem ten telefon zvednul a volal mi tento člověk. A říká mi: 'Já 

bych vám chtěl ty peníze vrátit.' 

A já mu říkám: 'Ale ne, já to nechci.' 

A on: 'Jo, já vám je chci vrátit.' 

'Prosím vás, já už jsem na to dávno zapomněl. Já jsem vám vlastně vděčný za to, že jste 

mě přivedl na tuto cestu. A proč mi je chcete teď, po 15 letech, vracet?' 

'Víte, já v noci nemůžu spát. Mě nutí nějaký hlas, abych vám je vrátil.' 

Chápete to?“ 

Říkám: „Vždyť tohle já vás učím od začátku. Jestliže přestanete mít odpory…“ 

Vidíte? Ten člověk odpustil, nekritizoval situaci. Je jeden Bůh pod jednou planetou. Ti, 

kteří jsou ještě v této fázi hmotou, vedle toho člověka, který už je Bohem, tak ti ho vůbec 

necítí. Nedosáhnou na něj. A naopak – jeho nitro je nitro všech lidí okolo. A ti, kteří 

vůči němu mají dluh, ty to nutí, aby mu to vrátili. Tohle je jednota. Vy pak můžete 

skutečně jenom žít. Budete v pravý čas dostávat všechno, co potřebujete. Nikdy o nic 
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nemůžete přijít, protože nic ve hmotném světě nevlastníte. To je pouze iluze 3D 

člověka. A hlavně podléhá iluzi, že odpory, které vytváří k tomuto světu 3D, jsou jeho. 

Není to vaše. Tohle je žití v jednotě. Hmota je tady charakterizovaná nejenom 

jednotlivým člověkem - lidské tělo, zvířecí tělo, peníze, jakýkoliv majetek. Pak je tam 

ještě situační složka. I to musíte projít, protože situační složka je velice důležitá. Bůh 

totiž udává v DNA vývoj. A to, co se stane v historii planety, si vybírá. I situace, které 

se dějí na planetě. To znamená, že všechno tak, jak se teď děje, je dobře. To neznamená, 

že vy byste to dělali. Naopak. Vy máte ctít to DNA. A je jedno, jestli jsou to vaše rodiče, 

které jste si vybrali, nebo DNA stejné hmoty, ale jakoby ne vašich příbuzných. Protože 

je jedna jediná planeta. 

'Ctít otce svého a matku svou' znamená, že jsem si vybral rodiče s jejich DNA. S jejich 

povahovými vlastnostmi, s tím co dělají. Proto, abyste prokázali, že je nebudete 

odsuzovat. Nebudete mít odpory k tomu, co dělají. A jenom se s obrovskou láskou 

poučíte z toho, co dělají, a vy to neděláte, protože tohle vás naučili. Tím se totiž 

vymaníte.  

Tohle DNA mají ale i jiní lidé. Není to přímo vaše rodina, kterou vy považujete za 

rodinu. Protože to, co se objevuje v jedné složce hmoty… Zkuste si představit, když mi 

třeba tady někdo píchne injekci do nohy, tak on píchá do mého celého těla, ví to celé 

tělo. Tady je to přesně to samé. Protože planeta je jedno jediné DNA v hmotném stavu. 

Časoprostorovou křivkou vy letíte vesmírem a vyvíjíte se. Byli jste vším, co tady kdy 

existovalo. Vším, co kdy i vyhynulo. A i vším, co kdy bude a vyvine se dál. Vývoj na 

hmotě charakterizuje vývoj božského vědomí, které je vždy ve hmotě přítomno.  

 

A teď jsme u toho. Vždycky jsem vám říkávala, že vše je dobré. Už jsme zase u toho, že 

mágové s tím nepočítají. Ano, vše je dobré, protože hmota se svým programem je 

vlastně ego, takže každá planeta ve 3D je plovoucí ego, které se vyvíjí. A každá tato 

hmota se vyvine až do fáze takzvaných bytostí. My tady máme podobu lidskou, na 

jiných planetách bude mít to lidské tělo trochu jinou podobu. Ono na tom nezáleží. Vy 

jste si zvolili tuhle planetu, vyhovuje vám tahle podoba. 

V 5D si budete moci vybírat jednotlivé planety a jednotlivé podoby, které vám 

vyhovovat budou. Tam, kde budete chtít tvořit. 

 

Já se tedy vrátím, když už jsem mluvila o těch útocích – tady jsem dostala jeden jediný 

dotaz, který potřebuji zodpovědět. Ono to trošku souvisí. 

Jak se prosím mám zachovat, když jsem svědkem toho, že někdo ubližuje 

stále zvířatům? 

Já už jsem to vlastně zodpověděla, protože ta otázka je úplně stejná. Měla byste bez 

odsudku a bez jakéhokoliv odporu svého nitra umět zasáhnout v klidu. Jakýmkoliv 

způsobem. Jenom si uvědomte, že ten člověk se s tím ještě nesetkal a on to v programu 

má. Hodně lidí tady neumí zkrotit své tělo, protože na to ještě nemají sílu, považují se 
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za poryvy svého těla, které mají nahrané v DNA. Takový člověk má skutečně v 

programu ubližovat zvířatům. Buď je lhostejný a nekrmí je. Nebo je nechává venku 

třeba v krutých mrazech, nebo je týrá jakýmkoliv jiným způsobem. Nebo třeba má 

chovnou stanici a skutečně na tom jenom čerpá peníze. To je jedno. On má ale i ve svém 

osudu tu zkušenost, že má zažít i dopad těchto věcí. Vy mu můžete domluvit, aby to 

nedělal. Když neposlechne, můžete mu v klidu bez odsudku říct: „Podívej se, pokud 

budeš pokračovat, musím to ohlásit. Protože ty zvířata takhle nemohou žít.“  

Ale pozor, zachovejte skutečně niterný klid i situační. V této fázi nejde o to, co se děje 

ve vnějším světě, ale jde o to, jestli jste hmotou nebo Bohem.  

Zapomeňte na scénář toho vašeho osudu, protože tady jde skutečně o jednu jedinou 

věc. Máte před sebou 500 obleků (jsou skutečně provázány jeden za druhým), to je stav 

Syna neboli duše. Každý oblek umírní odpory jednotlivého života od bodu A od 

narození do bodu B. Tyto odpory jsou nahrány, nejsou vaše.  Tady vidíte, že skutečně 

nemáte svou vůli člověka. Ale po určité době pod planetou hmotou zjistíte, že tou 

hmotou nejste. A pak už máte sílu velet své hmotě. A pak se budou dít neskutečné věci. 

Do této doby vám vaše hmota velela. Protože jste nevěděli, že vaše poryvy a všechno, 

co jste prožívali, nejsou vaše. Vy jste jenom poslechli. Pak jste z toho možná byli i 

nešťastní, ale potřebovali jste ty dopady všechny prožít. Je to nutné. Teprve po určité 

době, po určitém počtu obleků a všech jejich zkušeností, začnete poznávat, že už se 

nechcete takto chovat. Ale to tělo to dělá samo.  

Tohle už je vysoký stupeň. Nemyslete si, že jste blázni. Teď se hodně plní blázince 

klienty. Protože ti lidé si najednou nejsou jistí, dějí se v nich šílené věci. Tam něco křičí, 

něco mluví… dělají podivné věci.  

Kdybyste viděli, co já jsem všechno zažívala v posledních čtyřiceti letech… Nikdy jsem 

to nikomu nevyprávěla. Většinou to bylo po nocích, kdy musíte prokázat, že se nebojíte, 

že nejste hmotou. Když zachováte klid, přijde okamžitě obrovská blaženost. A to božství 

ve vás se začne naplňovat. Já jsem si alespoň pamatovala ten přechod, protože jsem se 

pro vás vrátila. Ano, teď se děje hodně takových věcí. Pokud máte děti a vnoučata, 

budete vědět, že ty děti mluví úplně neskutečné věci. Koho vidí, co vidí, vyprávějí o tom, 

na jaké planetě žily… Tyto děti se také narodily sem dobrovolně, aby pomohly přerodu 

této planety. Já také.  

 

Před mnoha lety moje starší dcera (už je 17 let vdaná) chodila s chlapcem, který byl fajn 

(mně se všichni lidi líbili, ať dělali, co dělali), byl to motorkář. Ale ještě uměl se poprat 

a dělat takového tvrdého chlapa. Taky si pamatuji, že až se rozešli, tak jsem zjistila, že 

se přihlásil do skupiny, která vymáhala dluhy. V rámci spravedlnosti. Když někdo dluží, 

tak potřebuje dát do čumáku, že jo. Oni už to myslí jakoby dobře, že jsou na té straně 

práva, ale agresivita tam ještě funguje. Ale jinak to byl strašně hodný kluk.   

A mně tenkrát bylo divné za prvé: když já jsem se vídávala v noci, jak se přibližuji shůry 

pod planetu a přitom jsem věděla, že ta planeta se nedá opustit. Já jsem si říkala: Proč 

já lezu z vnějšku? A pak byl druhý moment, kdy jsem zažila to, že moje dcera se rozešla 

tady s tím chlapcem. On byl tenkrát zoufalý, obrovsky nešťastný, byly tam poryvy 
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obrovské bolesti. Takoví lidé koukají do budoucnosti. Vidí, jak já budu sám a budu 

nešťastný bez té partnerky, která mě opustila. A když je takový velký poryv odporu, 

vždycky dojde k velikému úrazu. A ono se to skutečně stalo. On jel lyžovat do Krušných 

hor, tam upadl a obrovsky si poranil hlavu. Kolem něj byli kamarádi, přiletěl vrtulník, 

a on mezi mdlobou a vědomím pořád vykřikoval jméno mojí dcery. A tak ten kamarád, 

který tam stál, když čekali na ty záchranáře, zavolal Lucince: „Lucí, tohle se stalo 

Danovi. Prosím tě, můžeš přijet do nemocnice?“ Lucka: „Samozřejmě, přijedu.“ 

Pak přišla z té nemocnice a říká: „On se choval tak divně, tak na mě divně koukal… My 

jsme si jenom promluvili, já jsem zase odešla…  Bylo to divné, mami.“ 

Já říkám: „Hele, tak hlavně, že je živý, že je v dobrých rukách doktorů.“ 

Jenže druhý den zvonek. Lucinka byla ve škole. Já jsem v bílém plášti vylezla z laborky, 

otevřu dveře, a ten Dan tam stál, měl zafačovanou hlavu: „Dobrý den.“  

Říkám: „Co tu děláš?“ 

„Já jsem podepsal revers.“ 

„Ty jsi upad na hlavu,“ jsem mu řekla. 

„Já jsem s vámi musel mluvit.“ 

„Co se stalo?“ 

Víte, já jsem nikdy před lidmi nemluvila o tom, co vím. To bylo v době, kdy jsem 

začínala dělat výklady, ale nikde jsem to nerozšiřovala. A rozhodně tomuto chlapci 

bych nic neříkala. Ale když nadjá ví… a je společné, tak samo přijde k tomu, že ten 

člověk se začne ptát. A on viděl. On ten náraz byl skutečně tak obrovský, že byl 

vymístěný a letěl.  

A teď jsme u toho, co mi vrtalo pár let hlavou. On říkal: „Já jsem letěl nad Krušnými 

horami a vzdaloval jsem se z planety.“ 

Já si říkám: Do prdele, co se děje? Já lezu do planety a on lítá z planety. Přitom já jsem 

věděla, že ta planeta nikoho nepustí. Až pak po letech, kdy došlo k veliké zátěži 

(Vždycky se mi to děje na Velký pátek. A pak ještě v některé specifické dny. Vždycky se 

mi zatíží DNA, je mi ohromně mizerně, na umření, ale já jsem ráda. Věřte mi. Zas něco 

vymáčknou pro vás.), pak jsem to pochopila. To bylo na přelomu roku 2000 a tady by 

další inkarnace nebyla tak rychlá, tak ten chlapec opouštěl planetu na planetu pod 

námi. A já zase jsem přicházela jakoby z té vyšší dimenzní jednotky sem informačně 

pro vás. Pak vám to dojde všechno, jak je to jednoduché, jak je to vlastně krásné a jak 

je to všechno dobré. 

Vy nemusíte křičet a kývat. Ano, ano. Je to velice záludné. Dobro projevíte klidem. Ne 

k lidem, ale klidem. Dneska už víte, že dobro – zlo znamená dvě strany jedné mince. 

Existují pouze ve 3D světě. To znamená, že zlo tady reprezentuje peklo (negace) a dobro 

tady reprezentuje nebe. Ani jedna složka neexistuje, ale je předkládána vám, abyste 

měli škálu v rozmezí učení. V pekle, jak víte, jsou čerti. Ano, tam je ten satánek. V nebi 

jsou andělé. Nechci vás děsit.  
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My jsme odjížděly v pondělí s maminkou z Francie. Jednu noc jsme spaly v Paříži a 

maminka říkala: „Ještě bych si něco přečetla, nemá tady Lucka nějakou knížku?“ 

„Mami, většina knih je francouzských, já se podívám, jestli tady nemá nějakého 

slaďáka.“ 

Teď tam tak hledám a tam byli Tomášovi a takové knihy, to by maminka v životě 

nevzala do ruky. Najednou jsem se začala upřímně smát, to bylo úžasné. To byl nějaký 

americký autor přeložený do češtiny a ten název zněl: Andělé, spolupracovníci v magii. 

Ano, je tam náběr dobra. Jak to DNA pracuje po celé planetě, tak už se to pomalinku 

prolíná výš a výš. Je to jenom vývoj, neděste se. Proto já jsem vždycky, když přišli 

andělé, vídávala jenom ruce. Bylo mi divné, proč mě ošetřují ruce. Tam byl umenšený 

náběr toho velikého dobra.  

 

A teď jak se to projevuje v praxi ve vašem těle na čakerní soustavě. Nedávno mě 

inspiroval krásný dotaz jednoho muže, který mi napsal: „Ivanko, já rozumím tomu, že 

se čakry uzavírají odporem. Ale proboha, jak se otevírají hodně?“  

Vzpomeňte si: uzávěr čakry je na obou stranách. Na jedné, když něco považujete za 

špatné a obrovsky to odmítnete, to je pro vás zlo neboli špatně. Ale druhá strana v 

dualitním světě znamená dobro. A pozor – tím se ta čakra otevře a z vás se vrací zpátky 

do Boha ta energie, která má ve vás zůstávat. Protože k Bohu dojdete jenom zlatou 

střední cestou. A děje se to tím, že vy upřednostňujete dobro. To znamená, že živíte 

dualitní sféru zla. Jestliže já něco upřednostňuji, tak projevuji vůli Ivy jako člověka. 

Tím, že si vybírám. To není pokora. A Bůh je stav bez odporu. Tohle je ještě náběr, který 

značí odpor hmotného těla. A tím jste hmotou. Jestliže já podlehnu odporu, který mi 

dělá tělo, jsem hmotou Ivou, ať se jedná o cokoliv.  Když vysvětluji člověku, co by měl 

nebo neměl dělat, je mi lhostejné, jestli mě poslechne nebo ne. Protože vím, že ve své 

DNA má buď pochopení plné, nebo má ještě pár zkušeností před sebou, které potřebuje 

prožít. Ale ony jsou dobré, nejsou zlé. A vysvětluji lidem, že je jedno, co prožijete. Je 

jedno, jestli „selžete“, protože selhání vlastně neexistuje, což vy v této fázi nevíte.  

Vzpomeňte si na krásnou knihu Elizabeth Haich Zasvěcení, kde ten chudák faraonův 

učitel - Ptahotep se smutně díval na tu holčinu, na tu faraonku. A vysvětloval jí, že by 

neměla něco dělat. A přitom věděl, že ona to udělá. Že podlehne a že si ještě bude muset 

prožít minimálně 10 životů v dalších 2000 letech, aby si nabrala plnou skutečnost. 

Protože když jste se vnořili na planetu Zemi, tak jste si už dopředu vybrali nejen jeden 

život. 

Informace pro vás musí přicházet postupně. Já jsem vám ze začátku říkala jenom 

střípky informací, protože byste mi nerozuměli. A nechávala jsem vždycky mluvit toho 

nahoře, protože on ví nejlíp, co vám mám říct. Ze začátku vám bylo sdělováno, že si 

vyberete další život, protože ten se vám hodí. Ano, to je pravda. Jenže ten výběr byl už 

v prvopočátečním obalení hmotou, kdy jste si vybrali celý prostup hmoty se všemi 

životy najednou. Takže tam vám je pouze doporučeno vaším vlastním nadjá, kdy tu 

hladinu v sobě máte.  
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Dále: Protože jste jedním Bohem, který jenom v hmotné složce má svůj tvar, jste jeho 

malou částí, je jasné, že ještě pořád lpíte na těch, které jste kdy milovali. Na jejich 

tvářích, na jejich činech… Třeba se vám stýská. Potom při vašem odchodu nebo při 

vašich různých snech, kdy nadjá ví, že už byste se neměli tolik trápit, vám posílá obrazy 

vašich zemřelých. Také jedna polopravda. Tito vaši zemřelí už třeba dávno jsou 

inkarnováni, přesto je vidíte. Protože program vašeho těla DNA ví, že v tuto chvíli 

potřebujete zklidnit. Anebo naopak přejít na druhou stranu v co největším klidu. Je 

počítáno s tím, s jakým odporem budete začínat následující obleček, následující 

inkarnaci. Takže vidíte, že máte jenom žít. Neviset na tvarech a jménech.  

Vzpomeňte si na pana doktora Tomáše. Ano, všechno, co vám říkal, byla pravda. V jeho 

době byly meditace velmi důležité. Tam bylo uvědomění si docela velikého počtu lidí o 

tom, že božství existuje. Hmota planety byla jiná, všechno bylo jemnější. Dnes, pokud 

vám dojde informace, kterou vám přináším, se už vzdejte svých meditací, pokud to 

dokážete. Pokud ne, udělejte si to, protože dojdete skutečně k tomu porozumění v době, 

která je pro vás přesně stanovená.  

Tady je jasné, že se nedá nikomu nic direktivně přikázat. Vidíte, že vaše rozhodnutí 

máte nahraná v DNA. Máte tam všechny stavy odporů, všechny pokory. Máte tam 

všechno, co jste kdy učinili nebo odmítli učinit. A pozor, máte tam i pochopení přes 

jednu důležitou událost - přes platby vašich posledních odporů.  

Já mám tady jednu platbu z nedávné doby, protože jako holka jsem bývávala dost 

tvrdohlavá vůči mamince, samozřejmě. Já jsem si oblékla kabátek, který jí to dělal, já 

se k tomu ráda přiznávám. Já vám ráda o sobě povím všechno, vy moc dobře víte, že 

jsem v tomhle slepičí prdelka. A platila jsem nedávno na Chamblardu ve Francii. Už to 

dávno nedělám. Když prokážete, že ten odpor už není, už to je úsměvné. Platba, byť by 

čekala 30 let nebo 20 let (jsou dlouhodobé platby), přijde na řadu ve správný čas.  

Chamblard je obrovská stavba s velikým dřevěným vyřezávaným schodištěm a je tam 

tma jak v pytli. Já jsem šla z koupelny a ze záchodu a zhasla jsem (ušetřím jim). Akorát 

tam mají takové světýlko, co svítí na vypínači. Tak si říkám: Půjdu podle toho světýlka. 

A šla jsem opravdu pomalinku… Jenže ona tam ležela konzole, kterou Lucinka 

vyráběla. Super to bylo. Už když jsem padala, tak jsem se chechtala. Ale to byla rána 

jak z děla. Já jsem se rozplácla jak žába a teď se otevřely dveře, jak to slyšeli: „Stalo se 

ti něco?“   

Já říkám: „Nic. (odřené koleno) Vždyť víš, že si to zasloužím.“ Pak vám vrže v kolenou 

a bolí to… To nevadí. 

Z vašich plateb nesmíte vyvozovat nějaké negativní věci. Jsou lidé, kteří mi píší: „Asi 

dělám něco špatně, protože mě tohle bolí a mám tuto nemoc. Pamatujte si, všechno je 

zpětně. Vy platíte, až když si naberete. Je to stejné, jako když přijdete do samoobsluhy 

a do košíku si naberete všechny věci, přijdete pak ke kase a zaplatíte. Je to úplně stejné. 

A nezáleží na tom, nevadí to, nejste špatní, že vám něco je. Když už znáte a víte postup, 

tak se to děje. Protože poslední platba je důležitým aktem. Tohle samozřejmě odmítají 

bílí mágové. Ale oni také nerozumí a neznají věci tak, jak se mají. Jestliže já jsem někdy 

učinil odpor a byl jsem hmotou, nechal jsem se chytit, v tu chvíli máte karmu a musí 
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přijít další prozkoušení. Pokud jste prozkoušeni z toho, že už odoláte, už to neděláte, 

přichází čas na to, kdy se připravuje vybití. Nějaká bolest, úraz nebo nemoc skutečně 

přijde. Ale až po době, kdy je jasné vašemu nadjá, že to potřebujete prožít. Tehdy máte 

zachovat jenom klid nitra. A teď je to velice složité, protože někdy máte obrovské 

bolesti, a to už nemůže být každý spokojený nebo aspoň v klidu nitra, když máte něco 

hodně bolavého. Vy smíte použít cokoliv na zmírnění bolesti, ale do té míry, abyste 

unesli v klidu to, co se děje. Vy platbu stejně zaplatíte celou stoprocentně, ale protože 

se sníží její síla, ona se protáhne trošku v čase. Ale to nevadí, tady jde o to, abyste to 

unesli.  

Budete prozkoušeni i z plateb svých milovaných, třeba rodinných příslušníků nebo lidí, 

kteří se okolo vás pohybují, přátel. Tady jste prozkoušeni zase z lítosti. Takové to: Proč 

se to stalo zrovna tomuto člověku? Ne. Stalo se to. Máte řešit jenom jako nástrojem 

všechno, co se okolo vás děje. To jediné je vám dovolené, abyste se nestali znova 

hmotou.  

Jakmile nastane tento čas, začne se ještě dít podivná věc, kdy se vám začne rozdvojovat 

vědomí. Můžete mít vize, které vám ukazují obrazy, ze kterých budete vyděšeni. O tom 

jsem už dneska mluvila. Budete se třeba vidět fakt jako Kristus. Nebo někdo jiný, třeba 

nějaká historická osobnost, třeba i známá, to je jedno. Abyste přijali všechno. Nenechte 

se nalákat ani na přemýšlení o těch věcech. Váš satan neboli vládce vašeho hmotného 

těla je velmi mazaný. A i otazníky a i třeba pýcha, anebo to, že byste o tom někde 

štěbetali, to si smí dovolit jenom učitel. To všechno z vás dělá opět hmotu. V klidu, v 

míru prožijte si to. Ignorovat, nereagovat, má vám to být jedno. To je úplně buřt, co 

jsem hrál v minulosti, to už není. Je to součástí vás pořád, protože vy jste si z těch 

jednotlivých inkarnací vzali zkušenosti. Takže je lhostejné, co se kdy dělo nebo nedělo. 

Jestliže vám hmota vašeho těla - satan ukáže, že jste byli kdysi černým mágem, někomu 

jste tamhle ublížili a teď toho člověka poznáte ve svém okolí a tady si budete říkat: Já 

to teď tady sklízím… Ne. Už kalkulujete do té minulosti. Ne, to je jedno. To je jasné, že 

sklízím. Otazníky přehlížet. PROČ říká ego. V klidu žiji. Nedbám na to, co přichází v 

noci.  

V současnosti i dospělí lidé vidí jemnohmotné světy. Protože jak se vymaňujete z 

hmotného stavu do stavu Boha, tak budete vidět i částečně svými hmotnými zraky i 

jemnohmotné bytosti. Zase: nemusíte se bát. Jestliže je jeden jediný Bůh pod jedinou 

hmotou planety, jste to vy. Vy sami, ale v jiných formách, které se tady objevovaly. Není 

čeho se bát. Vy se vlastně pak bojíte sami sebe. A toho využívá hmota vašeho těla. Tehdy 

do určité míry budete strašeni, budete takhle natahováni zpátky, protože on je 

dokonalý učitel. 

 

Mně nedávno napsala jedna úžasná paní krásný dopis těsně před tím, než jsem odlétala 

do Francie: 

„Ivanko, já jsem šťastná jako blecha, že přišly ty informace od vás, protože bych už 

dávno bručela někde v nějakém blázinci. Víte, dneska v noci jsem zažila neskutečnou 

věc. Přišla šílená, zlá, démonická vlna, která ze mě tahala deku napravo i nalevo. A já 
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nic. Fakt, ve mně se nic neodehrálo. Před půl rokem bylo to samé, ale to ještě ano – 

vaším hlasem to promlouvalo a mluvilo to strašné kraviny. A tenkrát mi ještě tlouklo 

srdce (to je ještě hmota těla, která to na vás hodí). Ale tentokrát jsem zažila klid a 

najednou jsem pochopila. Já mu říkám: 'Hele, to už tady bylo, nic jiného neumíš?' V tu 

ránu byl klid. A najednou jsem pochopila, jak jsem vděčná tomu satanovi, že to udělal, 

protože on potvrdil to, co říkáte. Přišla tak obrovská blaženost, mně bylo tak dobře…“  

Ano, i tohle budete zažívat. Ale potom konečně, když vylezete, začnete vládnout svému 

tělu. A já už jsem vám vyprávěla na nějakém audiu, že vaše tělo je vlastně zvířátko, 

které vám slouží. Je to domeček, ve kterém přebýváte, je to nástroj.  

Já jsem zažila tento týden něco úžasného. Můžu říct, že jsem se i rozhlídla, jestli mě 

někdo neviděl…  

Běžím na polikliniku pro práci. A já na té poliklinice mám tu zubní v druhém patře, 

takže běžím čtyři ty táhlé schodiště po 12. Když jsem to běžela asi před 10 lety, což já 

vždycky jsem běžela, tak jsem byla ufuněná. A najednou to tělo ne. Víte, ono i samo 

cvičí, když to božství se potom naleje do té hmotné složky. Až umře ta hmota, tak se o 

vás ten Bůh (vy vlastně) sám stará, i když ta Iva spí. Mě třeba vzbudí, jak se mi smršťují 

a povolují na zádech svaly. Normálně to tělo samo cvičí. To jsem v životě před tím 

neměla. Jak lehké je dělat gymnastiku.  

Já vyběhla ty schody a nebyla jsem vůbec zadýchaná. Bylo mi božsky, já bych běžela i 

do čtvrtého nebo do šestého. Ale teď se stalo něco, u čeho jsem se začala strašně řehtat. 

Protože jak jsem pospíchala, tak jsem přeběhla přes ty čtvery schody a najednou vidím, 

jak ta ruka udělala… Jako když máte dobrého koně a on hezky něco přeskočil, tak ho 

poplácáte po prdeli. Tam jsem si uvědomila, jak to božství chválí tu hmotu. Ještě 

slupnu cukr a bude to dobrý. 

Pak už začnete opravdu vládnout. A řeknu vám, je to moc příjemné. A pak se začnou 

dít věci. Začnete mít chuť na úplně jinou potravu. Ne fanaticky, jako že by Iva si 

vymyslela, co bude jíst. Ne, najednou mám úplně jinak nastavené chutě, to se děje 

samo. To božství vás vyvede. Bude vědět, co jíst a co nejíst, čím se živit. 

Já jsem vám kdysi dávno vyprávěla, že jednou se dozvíte i to jak být štíhlí. A dosáhnout 

toho úplně jednoduchým způsobem. Ano, ona na to bude přicházet i věda, co do toho 

těla házet, abyste nebyli otroky toho jídla, aby vás to neházelo v noci k lednici, a ráno a 

odpoledne zas. 

Ano, na to všechno přijdete. To tělo si samo vybere. Protože i to, jak budete vypadat… 

To jste mimochodem měli i ve 3D, že když ví to nadjá – hele, on se sám sobě nemá líbit, 

tak je jasné, že budete dlabat nebo i naopak nedlabat. Tam je zase jiný druh toho 

přibírání, protože to tělo si zase schraňuje… To neovládnete. Ale najednou se tady 

začnou dít věci, které se dějí samy a automaticky, protože vy jako Bůh se srovnáte se 

svým božstvím a vaše obrazy v DNA jsou dávno ve hmotě nastavené. 

5D člověk je krásná bytost. Já když se podívám na kohokoliv, který kolem mě prochází, 

já vás poznám. Mně se vždycky líbili i lidé 3D, to pro mě nebyl nikdy žádný problém. 

Já miluji i ty mágovské stavy. To je, jako když vidíte malé dítě, které si myslí, že něco 
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vyrobilo na písku… a teď se mu to rozsype. Je to dobře, to dítě se učí, že napřed musí 

přijít destrukce, aby mohlo přijít nové tvoření. Tak je to vždycky. 

Svět 5D bude neskutečně jiný. 3D člověk lpí na všech věcech, odporuje, je nemocný, je 

zapotřebí pro něj peněz, aby si mohl spoustu věcí koupit, nacpat si to do banky nebo 

do polštáře, vytahovat se s tím, ukazovat se. Sportovat nebo si myslet, že sportuje. 

Protože mnoho lidí se chodí vykřičet jenom v agresivitě a myslí si, jaký je velký 

fanoušek a člověk, který sportuje. Tam jsou jiné poryvy.  

Na planetě je spoustu starých staveb, které jsou i zapsány v UNESCO jako památky. A 

teď zrovna mluvím o Palmýře, která je teď destruovaná. Ano, je to tak. Ale uvědomte 

si, že v osudu planety to je, i když je to pro vás dramatické.  

A teď se na to podívejte očima 3D a podívejte se na to očima 5D. Co všechno se dělá 

nesmyslného ve 3D, včetně nemocí. Lidé jsou nemocní, jsou naplněné nemocnice. 

Nemuseli by být nemocní – to je pozice 5D člověka. Kolik peněz plyne do těchto věcí… 

Motá se okolo toho velký průmysl, který podporuje tyto věci. To samé je, že památky, 

které kdysi byly vystavěny, jsou chráněny. Ale pozor – hmotný čas je neúprosný. 

Destruují se. Na jedné straně se do těch památek vsunuje veliké množství peněz, na 

druhé straně zde žije obrovské množství lidí, kteří trpí a hladoví a jsou obrovsky 

nemocní. Třetí svět je velikou úžasnou černou dírou. Ale také moc dobře víte, že to je 

správně nastaveno, protože ti lidé v osudu mají i tato utrpení prožít. Ale to všechno se 

změní. Destrukce, která přichází, bude startem pro novou rekonstrukci. A proto ať se 

bude dít, co se bude dít, zůstaňte klidní. Vaším úkolem je nepodlehnout poryvům 

hmotného těla, které by běsnilo a bálo se. To stačí.  

 

Já jsem kdysi vyprávěla (a dneska jsem na to zrovna dostala otázku) o mém zeti, který 

by si mohl pořídit revolver, protože jeho práce by to vyžadovala, ale že mi řekl: „Mami, 

já to nikdy neudělám, já bych stejně ten revolver nepoužil.“ Správně. To je vidět, že 

tento člověk už zažil kdysi v minulosti v některém životě to utrpení, kdy ublížíte. A pak 

si to vyčítáte až do konce svého života. A ta zkušenost byla tak silná, že si ji přinesl až 

sem. A teď si představte, že teď, když se mluví o všech těch nástrahách všech dění, co 

se teď děje v Evropě. A ten člověk mi položil krásnou otázku, to se mi dneska moc líbilo: 

„Jak to teda bude, když třeba žije někdo na samotě a neměl by to, kdyby tam někdo 

přišel a zaútočil by?“ 

Říkám: „Podívej, stejně prošel zkušeností, že už by to neudělal. V tom případě se s tím 

v tom osudu počítá. Tohle rozhodnutí je nastavené. Ten člověk se nikdy nedostane 

(protože by to stejně nepoužil) do takové situace. Tohle je už jednou provždy v pokoře 

vyřešené. 

Strach hmoty jednotlivé složky, který by to ještě způsobil. Mají to hodně muži v sobě – 

takovou logiku, že chráním rodinu. Znáte to, pánové, to je pravda. Dá se chránit, ale 

úplně jinak, dnes už to víte. Ano, zasáhnu. Budete vidět věci dopředu, pokud nebudete 

hmotnou složkou. Zjistili jste už někdy, že když zachováte klid, tak vám do hlavy padají 

neuvěřitelné nápady jak něco vyřešit? A když jste rozhození, že to nevíte? A i kdybyste 

to sami do té hlavy nedostali, tak vám někdo zavolá a řekne vám to, nebo vám to 
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nabídne. Anebo se to zkrátka samo vyřeší. Tohle je práce jednotného božství. Vy jste 

všechno. Jakmile totiž překonáte hladinu duality, umlkne dobro, umlkne zlo, tělo mlčí. 

Dostanete se do stavu království nebeského. Ježíš kdysi řekl, že i andělé jsou proroci. 

Ano, oni prorokují království nebeské. Ale napřed se musíte o krůček vrátit do toho 

středu, kterým projdete. To je velmi nutné. A království nebeské je, že ego mlčí. Vaše 

hmota mlčí. A jestliže je jen Bůh, jsem já jedním Bohem. A proto miluji všechny lidi. 

 

Já jsem byla před měsícem s mým mužem na návštěvě u našich známých. Jsou to 

manželé, jsou báječní. Ona se věnuje astrologii. My jsme jen tak z legrace tam nechali 

naše časy a místa narození a ona mi včera psala krásný email: „Ivanko, už se těším, až 

si pokecáme. Ty jsi sice na sebe všechno vyprdelila, takže jsem neměla moc velikou 

práci, ale ty tam máš lásku k lidem na celé planetě.“  

Ano, Bůh vždycky miluje Boha, neboli jsme to my. Ta planeta je rozbrázděná 

jednotlivými komůrkami, kam se nalévá naše společné božství. Jsme to my, je to naše. 

Zájmeno „já“ v 5D neexistuje. Jsme MY. 

Je to zvláštní. Pak už budete vědět, že vaše jiné „já“ v jiném těle dělá správnou věc, i 

kdyby zdánlivě druzí věděli, že nedělá. Lidé se učí. Přestanete se ve starostech svíjet a 

v noci nespat pro to, co se děje vašim blízkým. A věřte mi, tohle je skutečný stav lásky. 

 

My jsme tady dneska mluvili o těch útocích, i o těch zvířátkách, tak já vám teď řeknu 

příběh, který se stal tento týden mému vnukovi. Jsem babičkou. Je jedno, jestli se jedná 

o mého vnuka, nebo o moji dceru, nebo někoho „cizího“. Jsme jedna jediná rodina – je 

to role planety. A protože když budete vědět, že se všichni učíte, už přestanete prožívat 

tyhle věci a budete vidět, že je to dobře, že se to tak stalo. Protože vývoj toho jedince by 

se zastavil.  

V pondělí jsem ještě byla v Paříži, vařila jsem oběd pro nás pro všechny a můj třetí vnuk 

přišel ze školy domů s tím, že se naobědvá a pak půjde na odpolední vyučování. Tak 

jsme se viděli naposledy, rozloučili jsme se a my jsme potom večer odlétali.  

A druhý den se stalo ve škole (je mu 12), že chlapec, který to už udělal dvakrát předtím 

(stejně starý) zaútočil na mého vnuka a obrovsky mu pochroumal koleno. A on byl letos 

7 měsíců na vozíčku, protože se reoperovala nožička, která byla nevyvinutá. Dopadlo 

to dobře, kluk byl úžasný. On je hrozně hodný, slyšíte to? Hodný. Dělá karate. Je fakt 

báječný, dokonce Lucka říkala, že rozplakal učitele (ty mistry karate). On si totiž sám 

na Youtube někde vytáhl všechny cviky, protože věděl, že několik měsíců po operaci 

tam nebude, tak si to všechno nacvičil, tu sestavu. A oni mu dali skutečně o dva pásky 

jakoby výš. Fakt se tam dostal do těch hladin. On byl šťastný. Rodiče dojatí, my všichni, 

že jo.  

A teď si vemte, že člověk, který umí takové věci a je hrozně hodný, on to skutečně 

nepoužije. Ani to nesmí použít, což je správné. Ale měl by zabránit. A teď se stala věc, 

že ve škole ho napadl chlapec, který to už udělal dvěma postiženým dětem a obrovsky 
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mu pohmoždil to koleno. Takže najednou zase berle, nemohl si stoupnout na nohu. 

Naštěstí bylo koleno jenom pohmožděné, nic se tam nestalo, super.  

Víte, já jsem necítila vůbec nic. Já jsem jenom věděla, že teď všem (to je zkouška 

samozřejmě pro všechny zúčastněné) musí přijít to pochopení. Pro mého vnuka: Vy se 

smíte bránit a nesmíte dovolit s láskou, bez odporových emocí, aby vám to druhý 

udělal. Za druhé tam byla paní učitelka, kterou ten můj vnuk volal na pomoc, ale ona 

nechtěla zasáhnout. Čekala, až se děti dostrkají. A taky vlastně pro toho člověka je v 

tom pochopení to, že příště by měla zasáhnout. To si taky musí ten člověk prožít. Ona 

není tím pádem špatná, ona to nikdy předtím nezažila.  

Jestliže by tam byla jakákoliv kritika z mé strany, už bych byla hmotou. A pozor – je 

tam i reakce mých dětí, kteří v klidu a v míru, bez emocí, se rozhodli jít na policii a 

podat trestní oznámení. Věděli, že se musí zasáhnout, protože ten chlapec už to udělal 

dvěma dětem a nikdo předtím nezasáhl. Ale pozor – jenom bez negativních emocí. 

Jakmile by tam byl situační odpor, odpor k čemukoliv, jenom jemný, už by to 

nedopadlo dobře. Už by byly komplikace, problémy, táhlo by se to. Budete prozkoušeni 

velikou škálou příhod a situací a konání druhých lidí okolo vás. Nejsem bezcitná 

babička. Já vím, že stejný Bůh je v mém vnukovi jako v tom chlapci, který útočil, jako 

v paní učitelce, jako v mých dětech. A všichni už mají své rozhodnutí připravené na to, 

aby se událo. Jestli je to konečné nebo předposlední, nebo desáté odzadu, na tom 

nezáleží. Tohle je praxe. 

Tady je jediná cesta pro vaše sjednocení. Nedávno jsem slyšela příběh, který je o 

jednom pánovi, který natočil dokument zrovna o té imigrantské hladině s tím, že je 

odmítá. Je to velmi hodný člověk. Tento člověk ale potom s hrůzou zjistil, že když 

natočil ten dokument, tak vzbudil veliký strach a odpor lidí, kteří ten dokument 

sledovali. Což ho obrovsky rozervalo. První odpor k sobě samému - co to vlastně učinil. 

Jaký strach zasel do té hmotné složky… A on roste… Takže nakonec úplně přehodnotil 

a obrátil se na druhou polovinu té lajny. Rozhodl se, že to prozkoumá. A tak tam jel a 

najednou ty imigranty začal litovat. Vždyť oni mají děti, jací jsou chudáci - pak ho zase 

úplně rozervala lítost. Tento člověk má blízko k tomu, aby pochopil moje slova. Je 

báječný, třeba se dočkáme. 

 

Já vám chci poděkovat. I těm, kteří mi rozuměli na sto procent, i těm, kteří mi rozuměli 

na jedno procento. A je vidět, že těch, kteří mi nerozuměli, těch je tu málo. Ti by odešli 

anebo by jim nebylo dobře, to vy víte.  

Děkuji vám za vaši hladinu pravdy a jsem moc ráda, že vás mám, aspoň můj život je 

naplněný. Děkuji. 


